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Date:                                                                          
Applicant:                                                                           
Product Name:                                                                           
Model No.:                                                                            
Project No.:                                                                          
Subject: Evaluation Letter of Documents

Dear Sir or Madam:                                                                              
Bay Area Compliance Lab., Corp would like to express our thanks to your choosing our testing and certification services. 

After reviewing your documents, you are kindly to submit the documents according to the following requirements:

1. Authorization Letter / 授权信

 FORMCHECKBOX 
N/A;  FORMCHECKBOX 
OK;  FORMCHECKBOX 
You are still need to provide贵公司仍需提供         
2. Technical Spec. / 技术参数

Requirement: Technical Spec. should include the Frequency Range, Range of operating power values or specific operation power levels, Modulation/ Type of Emission (such as FM, HFSS, DSSS, UNPS, GSM, CDMA. If the product work with HFSS, you should provide the working description), Antenna Specification (If the product with outlet antenna, antenna gain is required)

要求：技术参数应含有频率范围、频道数量及每一频道的频率值（频道数较多的可只提供频差值）、发射功率、调制方式（如：FM、HFSS、DSSS、UNPS、GSM、CDMA。若为HFSS，要把其原理写出来）、天线资料（有外置天线的产品（如对讲机）要给出天线参数（Antenna Gain）

 FORMCHECKBOX 
N/A;  FORMCHECKBOX 
OK;  FORMCHECKBOX 
 Please submit 请提供          
 FORMCHECKBOX 
 The document is unqualified贵公司已提供的资料不符合要求，      ，please resubmit请重新提供。

3. Schematics / 电路图

Requirement: A schematics diagram should be legible and each components have detail Position No. and Parameter. RF product should give out circuit diagram about RF also.

要求：电路图一定要清晰，最好直接提供Word或PDF文档。电路图上要标明元器件位置号及参数，无线产品还要提交RF部分的电路图

 FORMCHECKBOX 
N/A;  FORMCHECKBOX 
OK;  FORMCHECKBOX 
 Please submit 请提供

 FORMCHECKBOX 
 The document is unqualified贵公司已提供的资料不符合要求，      ，please resubmit请重新提供。

4. BoM / 元器件清单（若电路图中已注明元器件位置号及参数则可不提供BoM，但License 产品必须提供）

Requirement: Bill of material should have Position No. and Parameter.

要求：元器件清单需含有位置号及参数。

 FORMCHECKBOX 
N/A;  FORMCHECKBOX 
OK;  FORMCHECKBOX 
 Please submit 请提供

 FORMCHECKBOX 
 The document is unqualified贵公司已提供的资料不符合要求，       ，please resubmit请重新提供。

5. Block Diagram / 方框图

Requirement: A Block Diagram should show the frequency of all oscillators in the device. The signal path and frequency shall be indicated at each block. The tuning range(s) and intermediate frequency(ies) shall be indicated at each block.

要求：方框图要求将产品的所有振荡频率及振荡变换的地方注明。对于RF产品，一定要体现本振、调制和射频放大部份。

 FORMCHECKBOX 
N/A;  FORMCHECKBOX 
OK;  FORMCHECKBOX 
 Please submit 请提供

 FORMCHECKBOX 
 The document is unqualified贵公司已提供的资料不符合要求，       ，please resubmit请重新提供。

6. Circuit Description / 线路描述

Requirement: The circuit functions of the device should be brief described along with a statement describing how the device operates. This statement should contain a description of the ground system and antenna, if any, used with the device.

要求：针对电路原理图以文字方式描述（解释）该电路如何正常工作，特别需要注意接地和天线的电路解释。

 FORMCHECKBOX 
N/A;  FORMCHECKBOX 
OK;  FORMCHECKBOX 
 Please submit 请提供

 FORMCHECKBOX 
 The document is unqualified贵公司已提供的资料不符合要求，       ，please resubmit请重新提供。

7. User’s Manual / 产品说明书

Requirement: The warning statement should be put into the User’s Manual according to requirement of FCC Part 15.105, 15.21, 18.213 etc.

要求：应根据产品类别按照FCC Part 15.105、15.21、18.213等标准要求在说明书中加入警告语

 FORMCHECKBOX 
N/A;  FORMCHECKBOX 
OK;  FORMCHECKBOX 
 Please submit 请提供

 FORMCHECKBOX 
 The document is unqualified贵公司已提供的资料不符合要求，       ，please resubmit请重新提供。

8. Turn-up Procedure / 频率调制方式

Requirement: Only use for the standards other than FCC Part 15 and Part 18. Describing how to adjust the output power and frequency.

要求：仅适用于FCC Part 15和Part 18以外的标准。要求说明调频的方法，描述如何将功率控制（调到）额定功率，如何将频率控制（调到）额定频率。

 FORMCHECKBOX 
N/A;  FORMCHECKBOX 
OK;  FORMCHECKBOX 
 Please submit 请提供

 FORMCHECKBOX 
The document is unqualified贵公司已提供的资料不符合要求，       ，please resubmit请重新提供。

9. Other Documents其它文件：                                                                  
You are kindly to submit the documents as soon as possible.

Sincerely yours,
Document Reviewer:                                                                 
Bay Area Compliance Lab., Corp. (Shenzhen)

6/F, the 3rd Phase of Wan Li Industrial Bldg., Shihua Rd.,

Futian Free Trade Zone, Shenzhen 518038, P.R. China

Tel: 86-755-3332 0018 ext:                                                                 
Fax: 86-755-3332 0008

www.baclcorp.com.cn
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